
  

 

Geachte leden van de Wijkraad, 

 

In juli 2023 heeft de gemeenteraad uw wijkakkoord met bijhorende doelen en resultaten 

vastgesteld. Op basis van dit wijkakkoord en in samenspraak met uw WijkMT heeft u voor 

2024 een jaaractieplan opgesteld en bij ons ingediend. Conform onze richtlijn bent u 

inmiddels al samen met het wijkMT dit wijkactieplan aan het uitvoeren.  

Wij informeren u dat wij uw jaaractieplan 2024 als onderdeel van het wijkakkoord aan de 

gemeenteraad ter vaststelling hebben aangeboden. Dit jaaractieplan wordt immers een 

onderdeel van het wijkakkoord.  

 

Allereerst danken wij u als college voor dit ingediende plan voor uw wijk. Ons college 

hecht veel waarde aan uw betrokkenheid en de wensen en behoeften die leven in uw wijk.  

 

In totaal hebben de wijkraden 1456 acties opgenomen in de jaaractieplannen. Aan de 

gemeente is gevraagd om 1344 acties uit te voeren. De overige 62 acties worden 

uitgevoerd door de wijkraden zelf of door partners in de wijk.  

 

Beoordeling van uw jaaractieplan  

Het college heeft uw plan beoordeeld op de uitvoerbaarheid. Daarbij hebben wij ook 

ambtelijk adviezen van onze clusters gebruikt. 

 

Over uw actieplan hebben wij de onderstaande reactie voorgelegd aan de gemeenteraad. 

- 33 acties voeren wij uit 

- 12 acties vinden wij niet uitvoerbaar. Dit gaat om de volgende acties: 

 
3.2.1 - Plan Karel 
Doormanhof 
realiseren. 

Er zijn stedelijke besluiten genomen over het uniformeren van het 
parkeerregime op deze locatie. De Karel Doormanhof wordt dus niet 
alleen toegankelijk voor bewoners. 

4.3.3 - Binnenrotte 
door leuke innovatie 
veiliger maken voor 
voetgangers  

Het gaat om een complexe, multifunctionele en heel grote locatie. We 
onderzoeken graag eerst de situatie voordat we kijken of en wat er 
mogelijk is. 

4.2.2 - Pilot 
bestemmingsverkeer  

Omvangrijk verzoek dat tegen beleid ingaat. De gemeente wil het 
centrum toegankelijk houden voor bezoekers met de auto.   
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5.2.3 - Digitale 
inclusie  

Dit gebeurt al. Als koplopers Proeftuin Digitale Inclusie neemt de 
gemeente Rotterdam deel aan de dialoogtafels van Alliantie Digitaal 
Samenleving (ADS). Er zijn nauwe banden met ADS, die vanaf de 
voorbereidingen van de proeftuin actief betrokken zijn geweest. De 
lijnen met onder andere Réka Deuten zijn erg kort. Bovendien is er 
intern de Chief Digital Office (CDO). Deze afdeling draagt de 
verantwoordelijkheid voor onderzoek, dienstverlening en budget met 
betrekking tot digitale inclusie-initiatieven. 

4.1.2 - Extra 
zebrapaden 

Sinds de herinrichting van de Coolsingel worden door de afdeling 
Mobiliteit van Stadsontwikkeling op diverse tijdstippen observaties 
ter plaatse gedaan. Daarnaast is eind 2021/ begin 2022 de algehele 
verkeerssituatie geëvalueerd. Dit naar aanleiding van meldingen van 
Rotterdammers. Op basis hiervan zijn onder meer de oversteeklocaties 
op het fietspad ter hoogte van de tramhalte Beurs / Bulgersteyn en de 
Beurstrappen / Bijenkorf voorzien van zebramarkeringen, waarmee 
fietsers op het fietspad doorgang moeten verlenen aan overstekende 
voetgangers. In mei 2022 is daarnaast door een extern bureau 
onderzoek gedaan naar het gedrag van (snor)fietsers en voetgangers 
rond de oversteeksituatie op het fietspad van de Coolsingel, ook na 
aanleg van de zebramarkeringen. Daaruit bleek dat veel fietsers 
simpelweg geen doorgang verlenen aan overstekende voetgangers.  

4.2.3 -  Actie 
geparkeerde 
weesfietsen  

 Deze actie bestaat eigenlijk uit 2 acties, namelijk weesfietsen (SB) en 
promotiecampagne vanuit SO Mobiliteit. Binnen Mobiliteit wordt 
bekeken of de weg naar alle fietsenstallingen beter kan worden 
gepromoot. Dit zal echter dit jaar nog niet lukken. De opening van de 
nieuwe  fietsenstalling aan de Westewagenstraat wordt wel middels 
een promotiecampagne onder de aandacht gebracht. 

4.3.2 - Zebrapad 
plaatsen op de 
Mauritsweg naar 
Westersingelbrug  

Dit vraagstuk is al meerdere keren in het verkeersoverleg besproken. 
Aangeboden is om te onderzoeken of de oversteek veiliger te maken, 
maar dat is door de wijkraad afgewezen. 

3.3.1 -  Altijd inzicht in 
vergunningen, 
geluidjes en 
verlaatjes 

Omdat 80% van de evenementen pas kort van tevoren bij de gemeente 
worden aangemeld en veel feesten in de horeca en op de terrassen 
geen evenement zijn dat moet worden aangekondigd, kan niet worden 
voldaan aan deze actie. Evenementen die wel ruim van tevoren zijn 
aangevraagd zijn terug te vinden op een website.   

3.1.2 - Gezellige 
Steigersgracht 

Er is nu geen geld en capaciteit. Er is op deze plek een echt IP nodig 
i.p.v. kleine ingrepen. Bovendien is de enthousiasmerende bewoner ter 
plaatse verhuisd en lijkt niemand die rol te hebben overgenomen. 

1.2.1 - Vergroenen 
van parkeerplaatsen 
door halfverharding 
of bevorderen 
waterdoorlatende 
verharding 

Vergroening d.m.v. halfverharding heeft in het drukbezette centrum 
geen kans van slagen omdat het gras er niet zal groeien. Het 
aanbrengen van waterdoorlatende bestrating zal alleen gebeuren als 
de bestrating aan vervanging toe is en er staan nu geen 
parkeerplekken op de planning om te worden vervangen. 

1.1.3 - Vergroenen 
rond en tussen 
trambanen Van 
Oldenbarneveltplaats 
en Goudsesingel 

Voor de druk belopen tramlijnen zoals Van Oldenbarneveltstraat gaat 
dit niet lukken. Waar het wel kan lukken is dit een terugkerend 
agendapunt op hoog niveau met de RET.  

2.2.3 - Een pilot 
uitvoeren met WMO-
Radar en Quardin 

De gemeente kan het verzoek om een psycholoog te financieren voor 
Quardin niet honoreren. Een verzoek om een vorm van ondersteuning 
van Quardin kan via een reguliere subsidieregeling, als Quardin aan de 
voorwaarden voldoet en daar behoefte aan heeft. 
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Op de website van de voorjaarsnota ziet u terug welk advies wij uitbrengen aan de Raad 

over alle acties van alle wijken.  Met een toelichting waar dit nodig is. Op de website zijn 

ook uw aanbiedingsbrief en uw actieplan te raadplegen.  

(Wat doet de gemeente? | Gemeente Rotterdam). Dit onder voorjaarsnota 2024 onder het 

kopje Wijken.  

 

De Raad besluit tegelijk met de behandeling van de voorjaarsnota (begin juli) over uw plan 

en heeft daarbij het laatste woord. Mocht u het niet eens zijn met wat wij voorgelegd 

hebben aan de gemeenteraad, dan heeft u de mogelijkheid om de raad te vragen alsnog 

een mogelijkheid te creëren om uw gewenste actie uit te voeren.  

 

Acties waarover de Raad besluit om deze niet uit te voeren worden niet bij uw 

wijkakkoord gevoegd en in periodieke rapportages opgenomen.  

 

Wij vertrouwen erop dat de goede samenwerking die tussen alle betrokkenen is ontstaan, 

wordt voortgezet bij de uitvoering van de acties. Wij zullen de totstandkoming van het JAP 

2024 evalueren en waar nodig het proces voor het jaaractieplan voor het jaar 2025 

bijstellen.  

 

 

                    Burgemeester en wethouders van Rotterdam, 

 

De secretaris, 

 

 

 

 

G.J.D. Wigmans 

 De burgemeester, 

 

 

 

 

A. Aboutaleb 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.watdoetdegemeente.rotterdam.nl/

